

為配合嶺大加強研究生學習體驗的策略發展目標，研究生部將與牛津大學赫特福德學院於今年6至7月期間合作舉辦國際研究生暑期課程。

是次國際研究生暑期課程的合辦院校包括北京大學、中山大學、浙江大學、寧波諾丁漢大學以及華南理工大學，將於嶺大和英國牛津大學赫特福德學院兩地進行。來自英國劍橋大學及布里斯托大學的傑出講者已應邀參加在嶺大舉行的暑期課程，與學生分享他們的研究經驗。參與是次為期三周的課程的研究生，將有難得機會與來自香港的同儕，以至在牛津大學與來自赫特福德學院的博士研究生和研究員分享他們的研究計劃。

In line with the strategic development goal of the University to further enhance the learning experience of its postgraduate students, the Division of Graduate Studies will co-host the International Postgraduate Summer School in June and July 2017, with Hertford College, University of Oxford.

With co-organisers including Peking University, Sun Yat-sen University, Zhejiang University, the University of Nottingham, Ningbo and the South China University of Technology, the International Postgraduate Summer School will be conducted at Lingnan University and Hertford College, University of Oxford in the UK. Distinguished speakers from the University of Cambridge, UK and the University of Bristol, UK have agreed to join the Lingnan University summer school to share their research experience with students. Postgraduate students enrolled in the three-week summer programme will have the opportunity to share their research plans with their peers not only in Hong Kong but also in Oxford with DPhil students and Fellows from Hertford College.

國際研究生暑期課程

INTERNATIONAL POSTGRADUATE SUMMER SCHOOL

Co-host

International Postgraduate Summer School

25 June – 15 July 2017
One Week @ Lingnan University, Hong Kong
Two Weeks @ Hertford College, Oxford University, United Kingdom



於倫敦大學學院全球高等教育中心年會上作報告

PRESENTATION AT THE ANNUAL CONFERENCE OF THE UCL CENTRE FOR GLOBAL HIGHER EDUCATION

副校長兼林文贊比較政策講座教授莫家豪教授，以及嶺大研究生部及亞太老年學研究中心研究助理教授江晉博士及韓笑博士，於3月1日在全球最大的高等教育研究中心—倫敦大學學院教育研究院「全球高等教育中心」的年度會議上作報告。

他們的報告取材自獲得英國經濟與社會研究委員會資助的「來自東亞的英國國際學生和畢業生：職業、收入、工作和流動」研究項目，以及題為「高等教育的國際和跨國學習：學生在中國的職業發展研究」的論文，獲得與會者好評。

On 1 March, Prof Joshua Mok Ka-ho, Vice-President and Lam Man Tsan Chair Professor of Comparative Policy, together with Dr Jiang Jin and Dr Han Xiao, Research Assistant Professors of the Division of Graduate Studies and Asia Pacific Institute of Ageing Studies of Lingnan University, gave a presentation at the annual conference of the world's largest research centre for higher education, the Centre for Global Higher Education (CGHE) of University College London (UCL) Institute of Education.

Their presentation was based on the project "UK International Students and Graduates from East Asia: Careers, Earnings, Jobs and Mobility" funded by the Economic and Social Research Council and the paper entitled "International and Transnational Learning in Higher Education: A Study of Students' Career Development in China", and was well received by the conference participants.

